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        REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA BEREK 

                   OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:  021-05/22-01/02                                                            

URBROJ: 2103-06-01-22-4       

Berek, 12. prosinac 2022. godine  

 

 

Z A P I S N I K 

 

 o radu 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Berek održane 12. prosinca 2022. godine 

(ponedjeljak) u općinskoj vijećnici koja je započela sa radom u 18:00 sati.   

 

 Nazočni vijećnici: Anka Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko 

Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado Krpan (8). 

               

 Vijećnici koji nisu bili prisutni na 9. sjednici su: Senka Jambrišak (1). 

 

 Na sjednici su nazočni i Mato Tonković, općinski načelnik, Ivana Cindrić Jurčević, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek, Mira Cindrić, referent za 

računovodstvo i  financije te predstavnici medija.   

 

 Predsjednik Općinskog vijeća otvara sjednicu, pozdravlja prisutne, konstatira da je na 

sjednici nazočno 8 vijećnika te zahvaljuje na odazivu na sjednicu. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća čita predloženi dnevni red. 

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice općinskog vijeća, 

2. I. izmjene i dopune Proračuna Općine Berek za 2022. sa Programima, 

3. Proračun Općine Berek za 2023. sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu sa 

Programima, 

4. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Berek za 2023. godinu, 

5. Odluka o prihvaćanju prijedloga Cjenika pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Berek, 

6. Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika u 2023. godini, 

7. Odluka o sufinanciranju troškova smještaja djece s područja Općine Berek u 

dječjim vrtićima i obrtima za usluge dadilja 

8. Plan razvoja sustava civilne zaštite  Općine Berek za 2023. godinu 

9. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Berek  za 

razdoblje od 2023. – 2026. godine 

10.  Odluka o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta 

otpada „Johovača“ 

11. Razno. 
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 Predsjednik vijeća Tomislav Šunjić daje dnevni red na usvajanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa osam (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana 

Mikulić i Vlado Krpan) usvojen je dnevni red.   

 

 Prelazi se na sam rad sjednice po točkama dnevnog reda. 

 

AD.1.  Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice općinskog vijeća 

 Predsjednik općinskog vijeća govori kako je zapisnik dobiven u materijalima te da je 

to zapisnik za zadnje sjednice i otvara raspravu. 

           Bez rasprave jednoglasno, sa osam  (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana 

Mikulić i Vlado Krpan) usvojen je  

„Zapisnik sa 8. sjednice općinskog vijeća“ 

(Zapisnik sa 8. sjednice općinskog vijeća“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

 

AD.2.  I. izmjene i dopune Proračuna Općine Berek za 2022. sa Programima 

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić napominje da su vijećnici dobili u 

materijalima I. izmjene i dopune Proračuna Općine Berek za 2022. sa Programima, otvara 

raspravu te riječ daje gđi. Miri Cindrić, referentici u računovodstvu. 

Mira Cindrić pojašnjava kako je novi plan za 60% manji u odnosu na planirano.  Pojašnjava 

kako nisu ostvarena kapitalna sredstva za ovu godinu na ime dječjeg vrtića koji je bio u planu, 

također poučna staza nije realizirana u iznosu od 800.00,00 kn, također nije ostvaren prihod 

od poljoprivrednog zemljišta jer nije bio raspisan natječaj zbog zakonskih regulativa. 

Objašnjava kako su to najznačajnije stavke zbog kojih je došlo do smanjenja prihoda. Isto 

tako napominje kako se općina zadužila za 3.500,000,00 kn to je kratkoročni kredit kako bi 

mogli dovršiti izgradnju Kulturnog centra.  Dobili smo 50% predujma za izgradnju centra , 

ostalo ćemo dobiti kada platimo razliku. Iznos od 3.500,000,00 kn trebali bi dobili  ove ili 

iduće godine od Agencije za plaćanje u poljoprivredi, nakon pregleda od strane Agencije za 

plaćanje u poljoprivredi. Što se tiče ovih 180.000,00 kn to je povrat poreza koji ove godine 

nismo mogli vratili, zbog toga što je naša općina područje od posebne državne skrbi. Naši  

građani  plaćaju samo 50% od ukupnog obračuna. Većina firmi obračunava 100% porez a 

onda putem poreznih prijava povrata ostvare tih 50%. To se knjiži kao kredit i dužni smo 

vratiti do 30.04. slijedeće godine. 

Rashodi su manji zbog neostvarenja spomenutih prihoda, te zbog ne raspisanog natječaja za 

mlade obitelji. Ostale stavke su ostale iste.  

Predsjednik otvara rasprava po ovoj točci dnevnog reda.  

 Bez rasprave jednoglasno, sa osam  (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana 

Mikulić i Vlado Krpan) usvojene su  

                     „I. izmjene i dopune Proračuna Općine Berek za 2022. sa Programima, 

(I. izmjene i dopune Proračuna Općine Berek za 2022. sa Programima, sa prilozima čini 

njegov sastavni dio) 

 

AD.3.  Proračun Općine Berek za 2023. sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu sa 

Programima 
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 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  naglašava kako je proračun napisan u 

eurima  pošto od 01.01. je službena valuta euro. Riječ dajem gospođi Cindrić koja je radila na 

Proračunu. 

Mira Cindrić naglašava kako je proračun iznosi  2.428,392,00 eura to su prihodi koje mi 

planiramo u slijedećoj godini. Napominje kako najveća sredstva planiramo za izgradnju vrtića 

i za poučnu stazu, te 270.000,00 eura sredstva  koje bi trebali dobiti za elementarnu nepogodu. 

Rashodi su više manje bazirani na ovom rebalansa . Predsjednik se zahvaljuje na izlaganju, te 

otvara raspravu. 

Načelnik se uključuje te napominje kako ni jedan mjesni odbor nije dostavio plan i program 

rada. Onda se događaju određeni problemi prilikom njihovih zahtjeva tijekom godine a nisu 

stavljeni u proračun.  Baziramo se prvenstveno na povrat sredstava od Kulturnog centra. 

Nadam se da će vrtić krenuti slijedeće godine. Napominje kako već 5 mj. čekamo Agenciju da 

izda odluku o dodjeli sredstava da se krene s radom na poučnoj stazi. 

Predsjednik se zahvaljuje načelniku te stavlja na glasanje 

         

Bez rasprave jednoglasno, sa osam (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) usvojen je  

„Proračun Općine Berek za 2023. sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu sa 

Programima“ 

(Proračun Općine Berek za 2023. sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu sa 

Programima“ čini njegov sastavni dio) 

 

AD.4. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Berek za 2023. godinu  

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić napominje kako se i Odluci mora glasati te ju 

posebno stavlja na glasanje . 

 Bez rasprave jednoglasno, sa osam (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana 

Mikulić i Vlado Krpan) usvojena je  

„Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Berek za 2023. godinu „ 

 (Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Berek za 2023. godinu nalazi se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

AD.5. „Odluka o prihvaćanju prijedloga Cjenika pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Berek“ 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić komentira kako su vijećnici u materijalima 

dobili Odluku sa obrazloženjima i cjenikom koji je Komunalac predložio na usvajanje. 

Vidjeli ste da je u cijenovniku fiksni dio sakupljanja otpada povećan na 59,56 kn plus 

dodatno svaki odvoz  6 kn. Do sada samo plaćali 45,93 kn po kućanstvu. Dajem riječ 

pročelnici da obrazloži dodatno. Pročelnica napominje kako je to uvelike povećanje kako 

napominje Komunalac zbog porasta cijene goriva, zbog cijene rada, tj. povećanja plaće 

radnicima, skuplja cijena održavanja mehanizacije te amortizacija tih strojeva.  Zadnje 

povećanje cijena bilo je 2017.godine.  Za kućanstvo će to biti znatno povećanje, dok s druge 

stane pravne osobe tj. nas kao  općinu  doći će 40% povoljnije odvoz otpada s groblja. 

Predsjednik otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda.  

Anka Markač ima prijedlog da  se plastika odvozi dva puta mjesečno. Ako se pravilno 

razvrstava komunalnog otpada nema toliko. Imam i primjedbu na odvoz same plastike, pola 

kante mi uredno ostave već drugi  put za redom. Radi se o najlonu, on brzo zapuni kantu i 

kada se natiska oni ga jednostavno ostave. 
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Davor Novak se uključuje u raspravu te komentira kako će s tim poskupljenjem nastati nova 

divlja odlagališta. 

Načelnik Mato Tonković uključuje se  u raspravu da govori kako se otpad već vozi u 

kontejnere na grobljima.  Općina ima 14  groblja to općinu mjesečno iznosi oko 10.000,00 kn. 

Razmišljali smo da u Berek na groblje stavimo rampu jer u kontejneru ima svega od kreveta, 

madraca, fotelja.  

Predsjednik govori da se slaže da je cijena prevelika. Gora solucija bi bila da nema odvoza 

uopće. Najmanju plaću imaju smetlari minimalci, ako im se ne poveća plaća neće imati s kim 

kupiti otpad.  Cijena goriva balansira to i nije opravdanje. Veći problem im je povećanje plaće 

radnicima. 

Davor Novak se nadovezuje te smatra da je povećanje od 80%  previše.  

Načelnik komentira da su možda trebali svake godine od 2017,. povećati za 10% a ne 

najednom tako puno.  

Predsjednik stavlja na glasanje. 

 Uz dužu raspravu, sa osam  (8) glasova „ PROTIV“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) NIJE USVOJENA   

„Odluka o prihvaćanju prijedloga Cjenika pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Berek“ 

 

AD.6. „Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika u 2023. godini“  

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić govori kako je isti iznos za uplatu kao i u 

2022.godini. HDZ ima 9 vijećnika 5 muškaraca i 4 žene što iznosi 1248 eura godišnje za rad 

političke stanke.Predsjednik otvara raspravu. Nitko se više ne uključuje u raspravu te stoga 

stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa osam (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) usvojena je  

„Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika u 2023. godini“  

 (Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika u 2023. godini“  nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

  

AD.7 “ Odluka o sufinanciranju troškova smještaja djece s područja Općine Berek u 

dječjim vrtićima i obrtima za usluge dadilja“ 

 

Predsjednik općinskog vijeća daje riječ pročelnici da obrazloži. Pročelnica obrazlaže da je 

prijedlog ove odluke napravljen prvenstveno zbog povećanog broja upita roditelja koji djecu 

daju na čuvanje obrtima za dadilje, pošto nema dovoljno mjesta u vrtićima. Obrti za dadilje su 

skuplji nego vrtići, ali roditelji kojima dijete ne upadne u vrtić primorani su prihvatiti i tu 

skuplju verziju čuvanja djece. Tih upita od stane roditelja nema puno ali ih ima. Do sada smo 

vrtić sufinancirali sa 70%.  

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju te daje na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa osam (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) usvojena je  
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„Odluka o sufinanciranju troškova smještaja djece s područja Općine Berek u dječjim 

vrtićima i obrtima za usluge dadilja“ 

 („Odluka o sufinanciranju troškova smještaja djece s područja Općine Berek u dječjim 

vrtićima i obrtima za usluge dadilja“   nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

 

AD.8 “ Plan razvoja sustava civilne zaštite  Općine Berek za 2023. godinu“ 

 

Predsjednik govori kako je vrlo važno da se planovi civilne zaštite izrade i naprave kako treba 

za slučaj katastrofe, koje smo imali prilike nažalost i upoznati. Daje riječ pročelnici da 

obrazloži. 

Pročelnica govori kako je to kao i svake godine do sada. Znači usvaja se na kraju godine plan 

za sljedeću godinu. To je zakonska obaveza koji mi moramo prema zakonu uplatiti. 

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju te otvara raspravu. 

Markač Anka napominje kakvo vrijeme dolazi da bi se trebalo više ulagati u civilnu zaštitu. 

Bez rasprave jednoglasno, sa osam  (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) usvojen je  

“ Plan razvoja sustava civilne zaštite  Općine Berek za 2023. godinu“ 

(Plan razvoja sustava civilne zaštite  Općine Berek za 2023. godinu“ nalazi se u privitku 

ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

AD.9 „Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Berek  za 

razdoblje od 2023. – 2026. godine“ 

 

Predsjednik napominje kako su se Smjernice dobile u materijalima, te otvara raspravu. 

Načelnik govori kako bi se smjernice trebale ažurirati jer je dosta ljudi otišlo s tog popisa. 

Predsjednik stavlja na glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa šest  (6) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Mirjana Mikulić  i Davor Novak) usvojene su  

„Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Berek  za razdoblje od 

2023. – 2026. godine“ 

(Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Berek  za razdoblje od 

2023. – 2026. godine“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

AD.10 Odluka o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta 

otpada „Johovača 

 

Predsjednik vijeća napominje kako smo maloprije imali temu i raspravu o Komunalcu i 

njegovim novim cijenama. Tema ove točke je zatvaranje odlagališta u neko dogledno vrijeme.  

Udio vlasništva  iznosi: grad Garešnica 62,70 %, općina Hercegovac 15,7 %, općina Berek 

12,4, općina Velika Trnovitica  9,02 %. Shodno tome postoji izračun koji se mora namiriti za 

njeno zatvaranje u iznosu od 4.705,000,00 kn tj. 624.527,17 eura. Naša obaveza tj. obaveza 

općine Berek  je 77.441,37 eura ukoliko dođe do zatvaranja tog odlagališta. 

Pročelnica se uključuje u raspravu te napominje kako se ta sredstva neće izdavati nego da 

služe samo za potrebe jamstva. Komunalac  vjeruje ukoliko dođe do zatvaranja tog odlagališta 

da će ono biti financirano od stane Fonda za zaštitu okoliša. Fond je do sada financirao sva 

zatvaranja odlagališta na području RH.  Ovo je samo jamstvo u slučaju  da se to ne dogodi. 
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Bez rasprave jednoglasno, sa osam  (8) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić,  Josip Marković i Davor Novak, Mirjana Mikulić i Vlado 

Krpan) usvojena je  

„Odluka o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada 

„Johovača“ 

(Odluka o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada 

„Johovača“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.11 Razno 

Predsjednik otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 

Vijećnik Zvonko Barilarić prenosi molbu mjesnog odbora Šimljanik  da se lampe postave  

kod Šlogara i kod Slamana. Mole da se to popravi. 

Vijećnica Anka Markač moli ako se mogu nasipat s kamenom ceste na kritičnim mjestima. 

 

Predsjednik općinskog vijeća se zahvaljuje svima na dolasku, te zaključuje 9. sjednicu 

Općinskog vijeća u 19:32 sati 

 

 

ZAPISNIČAR:                  PREDSJEDNIK  

Ivana Cindrić Jurčević, mag.oec.     OPĆINSKOG VIJEĆA: 

        Tomislav Šunjić, dipl.ing.građ. 

 

 

    


